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Türkiye’nin 58 yıllık yerli otomobil hayali gerçek 
oldu. Türkiye’nin Otomobili Girişim Grubu’nun, 
2022 yılında üretimine başlayacağı  yerli  
otomobil Gebze’de Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın katıldığı törenle tanıtılarak 
ve araçların özellikleri kamuoyuna açıklandı.  
Tanıtımı yapılan yerli otomobil hakkında 
konuşan Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, “58 
yıl önce Eskişehir’de “Devrim” arabasıyla 
başlayan sanayi hamlesi, bugün yeniden 
küllerinden doğdu. Böyle önemli bir projenin 
hayata geçtiğini görmekten mutluluk ve gurur 
duyuyoruz. Yerli ve milli araçlarımız üstün 
tasarımlarıyla dikkat çektiği kadar yüksek 
akıllı teknolojileri, yapay zekâya sahip ya-
zılımları ve doğaya zarar vermeyen temiz 
enerji kullanımıyla ön plana çıkıyorlar. Her 
açıdan ülkemiz sanayisine ve milli üretim 

gücümüze büyük katkı sağlayacak bu pro-
jeyi ülkemizin gelecek sanayi projeksiyonu 
içinde için son derece kıymetli bir yerde 
görüyoruz. Yerli otomobilin üretim süreci 
ülkemize büyük bir motivasyon ve farklı 
deneyimler kazandıracaktır. Türkiye’nin 
Otomobili Girişim Grubu (TOGG) çalışma-
larıyla ortaya çıkan milli ve yerli elektrikli 
otomobilimiz ülkemize hayırlı olsun” dedi.  
Başkan Küpeli, Eskişehir Organize Sanayi 
Bölgesi olarak çalışmaları destekledikle-
rini ve yerli otomobil alımını teşvik etmek 
amacıyla, güçlü bir siparişle yerli otomobile 
destek vereceklerini belirterek, “Eskişehir 
Organize Sanayi Bölgesi olarak çalışmaları 
destekliyoruz. Üretime geçtiğinde yerli 
otomobilden Bölge Müdürlüğümüz olarak 
bizler de satın alacağız. Ayrıca bölgemizde 
farklı noktalarında yeterli sayıda şarj istas-

yonlarının kurulmasına destek ve öncelik 
vereceğiz” diye konuştu. EOSB Yönetim 
Kurulu Başkanı Nadir Küpeli kurum ola-
rak yerli otomobile destek olacaklarını 
belirterek şunları söyledi:“Türkiye’nin ilk 
yerli otomobili olan “Devrimi” yapan şehrin 
evlatları olarak, Eskişehir OSB’de üretim 
yapan sanayicilerimizden bize ulaşan çok 
sayıda ön talep var, bu araçlardan önemli 
miktarda satın almak istediklerini belirten 
çok sayıda sanayicimiz oldu. OSB’deki sa-
nayicilerimiz sabırsızlıkla aracın bir an önce 
üretime geçmesini bekliyorlar. Araçlar satışa 
çıktığında, Eskişehir OSB olarak bizlerde, 
satışlara destek olmak amacıyla etkin 
çalışmalar yapmayı planlıyoruz. İnşallah 
şimdi müşterisi olacağımızı beyan ettiğimiz 
bu araçların, üretim süreçlerine de katkı 
sağlamak amaç ve azmindeyiz.” 

EOSB’DEN YERLİ OTOMOBİLE TAM DESTEK

Eskişehir Organize Sanayi Bölge Müdürlüğü olarak güçlü bir siparişle yerli otomobile destek vereceklerini söyleyen EOSB 
Yönetim Başkanı Nadir Küpeli, “Türkiye’nin ilk yerli otomobili olan “Devrim’i yapan şehrin bireyleri olarak, bu yerli ve milli 
elektrikli otomobil projesine destek olmak amacıyla satışa çıkan ilk araçlardan hemen satın alacağız” şeklinde konuştu.



Tepebaşı Belediye Başkanı Ahmet Ataç, EOSB Yönetim 
Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, Eskişehirspor-Cesar 
Grup Ümraniyespor maçını Engelliler Montaj Atölyesi 
öğrencileriyle birlikte locada izledi.  Müsabakanın dev-
re arasında Eskişehirpor Başkanı Mustafa Akgören de 
gençlerin yanına gelerek hatıra fotoğrafı çektirirken, 
Eskişehirspor’u yalnız bırakmamalarından dolayı özel 
misafirlerine teşekkür etti. Maçı heyecanla takip eden 
gençler alınan galibiyet sonrası  büyük sevinç yaşadı. 

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi (EOSB) Yönetim 
Kurulu Başkanı Nadir Küpeli; yönetim, teknik 
heyet ve futbolculara kahvaltı verdi. Kahvaltı sıra-
sında bir konuşma yapan Eskişehirspor Başkanı 
Mustafa Akgören sıkıntıların birlik ve beraberlik 
içerisinde aşılacağını kaydetti.  EOSB Yönetim 
Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, Eskişehirspor’un 
doğru kişiler tarafından yönetildiğini belirterek, 
“Eskişehirspor’umuzun değerli futbolcularıyla 
birlikte kahvaltıda beraber olmak istedik. Sayın 
başkanı uzun yıllardır tanırım. Dürüst kişiliğine, 
tüccarlığına ve iş bilmesine kefilim. Biz bu yö-
netime ve sizlere güveniyoruz. Elinizden gelenin 
çok daha fazlasını yapmaya çalıştığınızı biliyoruz. 
Eminim ki bu sıkıntılı süreç geride kalacak.  Biz 
organize sanayi bölgesi olarak sizlerin yanındayız. 
Eskişehirspor kulübüyle, sporcularıyla ve taraf-
tarıyla gerçekten Süper Lig’i hak eden bir kulüp. 
Temennimiz bu sezon  ligde kalıp sonraki sene 
şampiyonluk yaşamak” dedi.  Eskişehirspor Vali 
Hanefi Demirkol Tesislerinde gerçekleşen kah-
valtıya Başkan Vekili Metin Saraç, yönetim kurulu 
üyeleri Rıza Zeydan, Yavuz Ayva, Hamza Tınas ve 
denetim kurulu üyesi Hikmet Çetin de katıldı.

ÖZEL GENÇLER ESKİŞEHİRSPOR’U 
YALNIZ BIRAKMADI 

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı 
Nadir Küpeli,  Özel Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi Futsal Takımı ile birlikte Eskişe-
hirspor- Ekol Hastanesi Balıkesirspor maçını izledi. Alınan 
mağlubiyet sonrası üzüntü yaşanırken Başkan Küpeli, “Bugün 
çocuklarımızla beraber maçı izledik. Sahadan istediğimiz 
sonucu alamadık ama takımımıza olan inancımız tam” dedi. 
Ayrıca devre arasında Eskişehirspor Başkanı Mustafa Akgören 
futsal takımının yanına gelerek öğrencilere Eskişehirspor 
forması hediye etti.

ES ES MAÇINI  LOCADAN İZLEDİLER

ESKİŞEHİRSPOR’A  MORAL KAHVALTISI 



2019 YILI İL EKONOMİ TOPLANTISINA KATILIM 

EOSB Yönetim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli 
ve Başkan Vekili Metin Saraç; Vali Özdemir 
Çakacak’ın başkanlığında yapılan şehrimizin 
sanayisine yön veren kuruluş temsilcilerinin 
de yer aldığı 2019 Yılı İl Ekonomi Toplantı-
sı’na katıldılar. Başta sanayi alanında olmak 
üzere Eskişehir ekonomisinin kalkınmasına 
yönelik gerçekleştirilen çalışmalara büyük 
önem verdiklerini bildiren Vali Çakacak, 

“Sanayi ürünlerini yerlileştirmeye dayalı 
bir ekonomik dönüşümün temellerini oluş-
turarak milli teknoloji, güçlü sanayi ham-
lesinin tesis edilmesi ve sanayi tabanının 
güçlendirilmesi amacıyla yerel ve merkezi 
düzey arasında bilgi ve görüş alışverişinin 
sürekli biçimde sağlanması gerekliliği 
söz konusudur” diye konuştu. Her alanda 
kendini geliştiren Eskişehir sanayisinin 

Türkiye’nin sahip olduğu bilgi, teknoloji 
ve üretim kabiliyetlerinden payına düşeni 
alacağını belirten Vali Çakacak, “Ülkemi-
zin yüksek teknolojili ürünler imalatı ve 
ihracatında lokomotif illerinden birisi olan 
ilimiz, havacılık ve raycılık sektörlerinin 
merkezi konumunda bulunmaktadır. 
Böylesi bir alt yapıya sahip olmamızdan 
dolayı hepimiz gururluyuz” dedi

Eskişehir Teknik Üniversitesi (ESTÜ) ve Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi (EOSB) iş birliği kapsamında somut adımlar atılması 
adına Mühendislik Fakültesinde bir istişare toplantısı düzenlendi. Toplantıya EOSB Yönetim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, ESTÜ 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Mustafa Şenyel, Araştırma ve Lisansüstü Süreçler Direktörü Prof. Dr. Servet Turan,  Mühendislik 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Süleyman Kaytakoğlu, Yönetim Kurulu Üyeleri Yavuz Ayva, Hamza Tınas, Bölge Müdürü Erhan Tatar, 
bölüm başkanları ve öğretim üyelerinin yanı sıra Spor Bilimleri Fakültesi ile Mimarlık ve Tasarım Fakültesi Dekanlık temsilci-
leri katıldı.  Toplantının açılışında konuşan  Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Süleyman Kaytakoğlu, katılımcılara fakülte 
hakkında bilgi verdi. Kaytakoğlu konuşmasının devamında üniversite-sanayi iş birliğinin önemine dikkat çekti.   Daha sonra 
söz alan  EOSB Yönetim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, Eskişehir Teknik Üniversitesi Mühendislik Fakültesi ile ikili iş birlikleri 
için süre gelen ziyaretlerde önemli bir aşamayı kat ettiklerini ifade etti. Başkan Küpeli, EOSB olarak Ar-Ge’ye ve bilim destekli 
üretime büyük önem verdiklerine değindi. Küpeli ayrıca akademisyen ve sanayici buluşmaları ile hem ülkemizin hem de 
Eskişehir’in doğrudan faydasına yönelik sonuçlar ortaya çıkacağını belirtti. 

BİLİM DESTEKLİ ÜRETİME ÖNEM VERİYORUZ 



KOMİSYONDAN BAŞKANLARA ZİYARET 

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi bünyesin-
de kurulan Sokak Hayvanlarını Koruma ve 
Yaşatma Komisyonu, Odunpazarı Belediye 
Başkanı Kazım Kurt ve Tepebaşı Belediyesi 
Başkanı Ahmet Ataç’ı ziyaret etti. İlk olarak 
Odunpazarı Belediye Başkanı Kazım Kurt’u 
ziyaret eden komisyon yürüttükleri çalış-
malar hakkında Başkan Kurt’a bilgi verdi. 
Komisyon Başkanı Ata Ersoy 40 kişilik bir 
ekipten oluştuklarını söyleyerek, “Amacımız 
organize sanayi bölgesi sınırları içerisindeki 
can dostlarımızın barınma, beslenme ve 
sağlık sorunlarını  çözmek” dedi. Ersoy, so-
kak hayvanlarının kısırlaştırılması ve sağlık 
bakımlarının yapılması için ise Odunpazarı 

Belediyesi’nden destek beklediklerini aktar-
dı. Bölge Müdürü Erhan Tatar ise, Yönetim 
Kurulu Başkanı Nadir Küpeli’nin komisyon 
çalışmalarını titizlikle takip ettiğini, sokak-
taki canlar için Eskişehir’deki kurumlarla iş 
birliği yapılması arzusu içerisinde olduğunu 
belirtti.  Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Başkan Kazım Kurt, Odunpazarı 
Belediyesi olarak sokakta yaşayan dostlar 
için her zaman iş birliğine hazır olduklarını 
ve gereken desteği vereceklerini söyledi. 
Komisyon daha sonra Tepebaşı Belediye 
Başkanı Ahmet Ataç’ı makamında ziyaret 
etti. Bölge Müdürü Erhan Tatar ziyarete 
ilişkin yaptığı açıklamada, sokak hayvanları 

için Tepebaşı Belediyesi ile protokol yapmak 
istediklerini ifade etti. Tepebaşı Belediye 
Başkanı Ahmet Ataç ise, Eskişehir’e katma 
değer katan organize sanayi bölgesinin 
önemli bir sosyal sorumluluk projesine 
imza atmasından dolayı mutlu olduğunu 
söyledi. Başkan Ataç, Tepebaşı Belediyesi 
olarak sokakta yaşayan dostlar için her 
zaman iş birliğine hazır oldukların ifade 
ederek, “Doğal Yaşam Merkezimiz sizlerin 
hizmetinde. Veteriner İşleri Müdürlüğümüz  
de aşılama ve kısırlaştırma konusunda ge-
reken desteği vermeye hazır. Yakın zamanda 
bu konuda önemli mesafe alınıp iyi şeyler 
ortaya çıkacaktır” diye konuştu. 

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi 
sokaktaki dostlar için hareket geçti. 
Türkiye’de bir ilke imza atan  EOSB 
yönetimi, OSB’de faaliyet gösteren 
şirketlerde çalışan gönüllüler ile 
birlikte sokak hayvanlarının barın-
ma ve beslenme gibi ihtiyaçlarını 
karşılamak için ‘Sokak Hayvanla-
rını Koruma ve Yaşatma Komisyonu’ 
kurdu.   Komisyon başkanlığına Ata 
Ersoy, başkan yardımcılıklarına Erkan 
Şahlan ve Ayça Oturmuş atanırken, 
40 kişilik heyetten oluşan ve tüzüğü 
oluşturulan komisyonda Başkan Vekili 
Metin Saraç ve Yönetim Kurulu Üyesi 
Yavuz Ayva da yer aldı. 

SOKAK HAYVANLARINI KORUMA VE YAŞATMA KOMİSYONU KURULDU 



EOSB’DEN BURSA’YA TEKNİK GEZİ 

Eskişehir Organize Sanayi Bölge Müdür-
lüğü tarafından mesleki eğitime yönelik 
olarak araştırma gezisi düzenlendi. Ge-
ziye Başkan Vekili Metin Saraç, Bölge 
Müdürü Erhan Tatar, Danışman Yunus 
Emre Heper, Özel EOSB Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi Müdürü Rahmi Özyiğit, 
Proje Yöneticisi Dr. Sedat Telçeken, meslek 
öğretmenleri Yasin Yiğit, Bülent Seğmen 
ve sınav belgelendirme sorumlusu Mus-
tafa Kartaltepe Katıldı.  Yapılan teknik 
gezide, Ermetal Teknolojik Eğitimler 
Vakfı (ERTEV), BTSO Mesleki Yeterlilik 
Sınav ve Belgelendirme Merkezi (MES-
YEB), Enerji Verimliliği Merkezi (EVM) 
ve BTSO Bursa Ticaret ve Sanayi Odası 

Eğitim Vakfı (BUTGEM) ziyaret edildi.  
ERTEV’e yapılan ziyarette Vakıf Kurucu 
Başkanı Fahrettin Gülener heyete 8-15 
yaş arasındaki öğrencilere yönelik atölye 
ekipmanları ve 3,4,5 eksenli CNC tez-
gahları hakkında bilgiler verdi. MESYEB 
ziyaretinde ise yönetici Osman Akın,  sınav 
ve belgelendirme merkezinde 28 derslik ve 
5 bilgisayar laboratuvarında 84 farklı alanda 
belgelendirme hizmeti verdiklerini ve bu 
alanlarla ilgili sınav uygulama merkezi 
hakkında bilgiler verdi. Akın, 2016 yılından 
bugüne değin 51 bin  belge verildiğini belirtti. 
EVM’ye yapılan ziyarette merkez yöneticisi 
Canpolat Çakal ise,  Bursa ve çevre illerdeki 
kuruluşlarda bulunan enerji tüketimleri 

ile ilgili raporlama yapabildiklerini ve bir 
kuruluşun enerji röntgenini 2 günde ta-
mamıyla çekebildiklerini belirterek, ayrıca 
kuruluşlardaki ilgili uzmanlara birimlerinde 
enerji verimliliğine dair eğitimler verdikle-
rini belirtti. Son olarak BUTGEM’e yapılan 
ziyarette, 12 bin metrekarelik kapalı eğitim 
alanında 18-35 yaş arasında en lise veya 
dengi mezun kişilere eğitimlerin verildiği 
ve bu eğitimlerin branşlara göre 40 ile 900 
saatlik eğitimler olduğu bilgileri verildi. 
Gerçekleşen ziyaretler sonrası EOSB Özel 
Mesleki Teknik Anadolu Lisesi ve diğer 
Mesleki Eğitim Birimlerinin geliştirilmesine 
yönelik olarak hazırlanacak strateji için 
kullanmayı hedeflemekte.



Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi (EOSB) 
tarafından Bursa Eskişehir Bilecik Kalkın-
ma Ajansı’na (BEBKA) sunulan “MEGEM 
A.Ş. Laboratuvar Akreditasyon Süreçleri ve 
Eğitimi” başlıklı proje onaylandı. EOSB’nin 
hazırladığı ve BEBKA’nın desteklediği proje 
ile sürdürülebilir üretim konusunda farkın-
dalık arttırılacak.  Test ölçüm ve analiz labo-
ratuvarlarının güncellenen bilgilerle ulusal 
ve uluslararası standartları yakalaması, 
yetkinlik ve güvenilirliklerinin arttırılması 
sağlanacak. Proje hakkında konuşan EOSB 
Yönetim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, “Bu 
proje ile MEGEM bünyesinde bulunan test 
ölçüm cihazları, uluslararası kriterlerce 
belirlenmiş standartlara ve hizmet alan 
firmaya uygun test cihazlarında yapılacak 
işlemler belgelenebilecek” dedi. 

EOSB’NİN PROJESİNE BEBKA DESTEĞİ

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi bün-
yesinde hizmet veren Mesleki Edindirme 
ve Geliştirme Merkezi’nde CMM, CNC ve 
kaynak eğitimlerini başarıyla tamamlayan 
kursiyerler için sertifika töreni düzenlen-
di. Konferans Salonunda gerçekleşen 
sertifika törenine EOSB Başkan Vekili ve 
MEGEM Yönetim Kurulu Başkanı Metin 
Saraç, Yönetim Kurulu Üyeleri Yavuz Ayva 
ve Hamza Tınas, Genel Müdür Vekili Yunus 
Emre Heper ile Özel Eskişehir Organize 

Sanayi Bölgesi Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi Müdürü Rahmi Özyiğit katıldı.  İlk 
olarak MEGEM eğitmenlerinden Hasan 
Dündar ve Taner Yörük,  2019 yılında dü-
zenlenen eğitimler hakkında bilgi verdi. 
Daha sonra söz alan kursiyerler kurslara 
başlamadan önce konuya hakim olma-
dıklarını ancak kurs süresince gerekli 
donanımı kazandıklarını belirtti. EOSB 
Başkan Vekili ve MEGEM Yönetim Kurulu 
Başkanı Metin Saraç merkezin Eskişehir 

Sanayisi için çok önemli olduğunu akta-
rarak, “Organize sanayi bölgesi olarak 
bizim birçok alanda faaliyetimiz var ancak 
çok çok önemsediğimiz noktalardan bir 
tanesi bu merkez. Bu merkezin daha 
etkin ve verimli olduğunu düşünüyorum. 
Sizler buraya meslek sahibi olmak için 
geliyorsunuz bizim arzumuz ise bunu 
daha da geliştirmek” dedi.  Konuşmaların 
ardından eğitimleri başarıyla tamamlayan 
165 kursiyere sertifikaları takdim edildi. 

MEGEM MESLEK SAHİBİ YAPMAYA DEVAM EDİYOR





SİZLERLE BERABER ÜRETMEYE DEVAM EDECEĞİZ 

NOYAN RONA’DAN  ZİYARET

3 Aralık Dünya Engelliler Günü dola-
yısıyla Tepebaşı Belediyesi ve EOSB 
tarafından Engelliler Montaj Atölyesi 
öğrencileri için bir program düzen-
lendi. Eskişehir Organize Sanayi Bölge 
Müdürlüğü’nde düzenlenen programa;  
Tepebaşı Belediye Başkanı Ahmet Ataç, 
Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi Yö-
netim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, 
Tepebaşı Belediye Başkan Yardımcısı 
Bülent Rıfkı Ustaoğlu, EOSB Başkan 
Vekili Metin Saraç, belediye yetkilileri,  

yönetim kurulu üyeleri  ve eğitmenler 
katıldı. Programda konuşan Başkan 
Nadir Küpeli, Engelliler Montaj Atöl-
yesinin organize sanayi bölgesine güç 
kattığını belirterek, “Bu özel günde 
sizlerle beraber olalım istedik. Sizlerle 
beraber organize sanayi bölgesi daha da 
güçlü. Daha verimli çalışıyoruz. Yaşam 
sevincimiz arttı, hayata bakış açımız 
değişti. Beraber bu bölgede üretmeye 
devam edeceğiz. Ailelerimizi özgürleş-
tirmeye devam edeceğiz. Sizler bizim 

canımızsınız, iyi ki varsınız” diye konuştu.  
Başkan Ataç ise belediye-sanayi iş bir-
liğiyle çok güzel bir çalışmanın ortaya 
çıktığını aktararak, “Sizlerle beraber ortak 
proje yapmaktan son derece mutluyuz. 
Bu projeyi Nadir Beye anlattığımda hiç 
sorgulamadı. Hemen kabul etti. Belediye 
ile organize sanayi bölgesi bir iş birliği 
sonucu ortaya çok güzel bir iş çıktı. Bu da 
Eskişehir’de ilk çalışma oldu. Gelecekte 
yine ortak çalışmalara imza atmak isti-
yoruz” ifadelerinde bulundu. 

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi (EOSB) Yönetim Kurulu Başkanı 
Nadir Küpeli, uzun yıllardır Çin’de diplomatlık ve iş insanlığı yapan 
Noyan Rona’yı ağırladı.  Ziyarette Başkan Vekili Metin Saraç da  
yer alırken, Eskişehir ve Çin arasındaki ticaretin ve iş birliğinin 
geliştirilmesi konusunda görüş alışverişinde bulunuldu. Ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getiren Başkan Küpeli, “Türkiye’yi 
Çin’de en iyi şekilde temsil ediyorsunuz. Çok başarılı bir geçmişe 
sahipsiniz. Sizin oradaki başarınız bizleri çok gururlandırıyor” 
dedi.  Başkan Küpeli, Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi’nin Çinli 
yatırımcılar için cazibe merkezi olduğunu söyleyerek,  “Çinli iş 
insanları ve sanayiciler Eskişehir’i yeterince tanımıyorlar. Şehrimiz,  
Çinli yatırımcıların Avrupa ve Ortadoğu pazarına açılması için 
avantaj arz ediyor. Bölge olarak Çin ile yapılacak olan iş birliğini 
önemsiyoruz” diye konuştu. Başkan Küpeli ayrıca bölge olarak 
Çin’e ziyaret düzenlemeyi planladıklarını söyledi. Başkan Küpe-
li’ye  göstermiş olduğu misafirperverlikten dolayı teşekkür eden 
Rona, Çin’deki organize sanayi bölgeleri hakkında bilgi vererek 
Eskişehir ve Çin arasında yapılacak olan iş birliği konusunda 
gereken tüm desteği vermeye hazır olduğunu aktardı. 



 TECRÜBE VE BİRİKİMLERİMİZİ SUNMAYA HAZIRIZ

KÜPELİ, BAŞKAN ÇORUM’U AĞIRLADI 

Gediz Belediye Başkanı Muharrem Akça-
durak, Belediye Meclis Üyeleri Mehmet 
Demirtaş ve Sait Aydemir, Eskişehir Or-
ganize Sanayi Bölgesi (EOSB) Yönetim 
Kurulu Başkanı Nadir Küpeli’yi ziyaret 
etti. Gerçekleşen ziyarette Başkan Ak-
çadurak, Gediz OSB ile EOSB arasında 
yapılacak olan iş birliğinin her iki taraf 
açısından verimli olacağını belirterek,  
“Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi bilgi 

birikimi, yürütülen çalışmalar ve hayata 
geçirdiği projeler ile bize örnek olmakta. 
Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi ile iş 
birliği yapmak ve sizin tecrübenizden 
yararlanmak istiyoruz. Gediz OSB ile Es-
kişehir Organize Sanayi Bölgesi arasında 
iş birliğinin artarak devam etmesini ve bu 
iş birliğinin hem Eskişehir hem de Gediz 
için verimli olmasını temenni ediyorum. 
Gediz Belediyesi olarak da sizlerle iş 

birliği yapmaya her daim hazırız” dedi. 
Ziyaretten duyduğu memnuniyet dile 
getiren Başkan Nadir Küpeli ise, “Güçlü 
altyapımız, Eskişehir sanayisinin bilimsel 
ve teknolojik gelişimine önemli katkılar 
sağlayan, nitelikli iş gücü yetiştiren; çevre-
ye saygılı,  yenilenebilir enerji kaynaklarına 
sahip örnek bir organize sanayi bölgesi 
olarak  tecrübe ve bilgi birikimlerimizi 
sunmaya hazırız” diye konuştu. 

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi (EOSB) 
Yönetim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, Mi-
halıççık Belediye Başkanı Haydar Çorum’u 
ağırladı.  Mihalıççık’ta çok sayıda işletmenin 
üretim yaptığını söyleyen Çorum, “Mihalıç-
çık maden rezervi bakımından Türkiye’nin 
en iyi bölgelerinden bir tanesi. Çok sayıda 
işletme var.  İlçemizde 800 milyon dolar-
lık bir yatırım söz konusu. Yaklaşık 3 bin 
çalışanımız var” dedi. Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Başkan Küpeli, 
Eskişehir’in tüm ilçeleri gibi Mihalıççık’ın 
da içinde barındırdığı değerlerle  kent 
için son derece önemli bir ilçe olduğunu 
aktardı. Bölge olarak Mihalıççık’ta yapılan 
çalışmaları takip ettiklerini belirten Küpeli, 
“Mihalıççık’ın gelişmesi için sanayileşmesi 
için elimizden gelen yardımı yapmaya, tecrü-
belerimizi sizinle paylaşmaya hazırız” dedi.  



Türkiye’de asansör eğitiminde farkındalık yaratan ikinci 
ve en büyük Asansör Akademisi Eskişehir’de açıldı. 
Asansör Sanayicileri Federasyonu (ASFED) ve Eskişehir 
Asansör Sanayicileri Federasyonu (ESASDER) tarafından 
Milli Eğitim Bakanlığı Mesleki ve Teknik Eğitim Genel 
Müdürlüğü iş birliğinde Devlet Malzeme Ofisi Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi’nde gerçekleşen açılışta konuşan 
EOSB Yönetim Kurulu Başkanı Nadir Küpeli, “Bir eğitim 
sevdalısı olarak böylesi önemli bir projenin ilimizde hayata 
geçiyor olması bizleri son derece mutlu etti. Açılan akademi 
bizim nitelikli eleman eksikliğimizi de giderecek olması 
açısında da önemli. Emeği geçenlere teşekkür ederim” dedi. 

Eskişehir Organize Sanayi Bölge-
si (EOSB) Yönetim Kurulu Başka-
nı Nadir Küpeli, Mirsan Elektrik 
Genel Müdürü Nihat Bozdağ’a 
hayırlı olsun ziyaretinde bulun-
du. Ziyarette Yönetim Kurulu 
Üyeleri Yavuz Ayva ve Hamza 
Tınas ile Denetim Kurulu Üyesi 
Samet Özkaya da yer aldı. Baş-
kan Küpeli, “Bölgemizdeki yeni 
yerinde üretim yapan firmamıza 
hayırlı olsun ziyaretinde bulun-
duk. Bölgemize ve şehrimize güç 
katan Mirsan Elektrik  kaliteli 
ürünleriyle, yurt içinde olduğu 
kadar yurt dışında da  adından söz 
ettirmekte. Bölgemizde  üretim 
yapan firmamızın ülke ekono-
misine sağladığı katkının her 
geçen gün artırmasını temenni 
ediyoruz” dedi.

BAŞKAN KÜPELİ ASFED AKADEMİ 
AÇILIŞINA KATILDI 

Mesleki Eğitim ve Beceri Geliştirme İşbirliği Protokolü (MEGİP) 
kapsamında TEI (TUSAŞ Motor Sanayii) tarafından gelen talep 
üzerine MEGEM Kalite Kontrol Eğitim Biriminde “CMM Destekli 
Kalite Kontrol Eğitimi”nin startını verildi.  14 kursiyerden oluşan 
CMM Destekli Kalite Kontrol Eğitimi 26 Aralık 2019  Perşembe 
günü başlamış olup 6 ay sürecek.  Alanında uzman eğitmenler 
tarafından ilk olarak 480 saat teorik eğitimi verilecek. Kursiyerler 
daha sonra TEI’de 480 saat staj yapacak. Eğitimleri başarıyla 
tamamlayan kursiyerler TEI tarafından istihdam edilecek.

EOSB’DEN MİRSAN ELEKTRİK’E ZİYARET 

MEGEM’DEN İSTİHDAMA 
BİR KATKI DAHA



28-29-30-31.CADDEDEKİ 
ÇALIŞMALAR TAMAMLANDI 

220. CADDEDEKİ ALTYAPI 
ÇALIŞMASI SONA ERDİ 

Eskişehir Organize Sanayi Bölgesi  28-29-30-31. Caddedeki yeni 
imar alanlarında yürütülen kanalizasyon, yağmur suyu, temiz 
su, telekomünikasyon  altyapı hatları yapım işi tamamlandı.

1. GELİŞME BÖLGESİNDEKİ HATTA 
GAZ VERİLDİ 

1. Gelişme doğalgaz altyapı dağıtım ve bağlantı hattı yapım işi 
kapsamında  imalat ve boru hatları test aşaması bitirilerek, 
hatta gaz verildi. 

1.GELİŞİM BÖLGESİNDEKİ ALTYAPI 
ÇALIŞMALARI TAMAMLANDI 

1. Gelişim Bölgesi 2. etap yollarının alt temel seviyesinde ve 
tüm altyapı hatlarının yapım işi kapsamında kanalizasyon, 
yağmursuyu, temiz su altyapı hatları işler şekilde ve teleko-
münikasyon ile elektrik hatlarının kazı ve kablo muhafaza 
boruları ve rögarların altyapı inşaat işleri tamamlandı.

1. Gelişim Bölgesi 220. Caddedeki 30 metre genişliğinde 
1.650 metre uzunluğundaki yol güzergahındaki altyapı 
çalışmaları sona erdi.




